
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Marka Konopkê

oraz senatora Piotra Gruszczyñskiego
na 73. posiedzeniu Senatu
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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W imieniu naszym oraz w imieniu wójta i mieszkañców gminy Banie Mazurskie chcielibyœmy zwróciæ

siê z proœb¹ o ponowne rozwa¿enie decyzji w sprawie likwidacji jedynego urzêdu pocztowego w tej gminie.
Gmina Banie Mazurskie jest nieliczn¹ gmin¹ po³o¿on¹ na rozleg³ym terytorium, gmin¹ o skromnym

bud¿ecie i wysokim bezrobociu. Likwidacja jedynego w gminie urzêdu pocztowego zdecydowanie utrud-
ni mieszkañcom codzienne funkcjonowanie.

Wierzymy, ¿e Pan Minister we wspó³pracy ze swoimi pracownikami ponownie przeanalizuje tê decyz-
jê i urz¹d pocztowy w Baniach Mazurskich pozostanie.
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